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Zrobimy wszystko, by zabezpieczy? finansowanie tej inwestycji – tak podsumowa? marsza?ek Adam
Struzik spotkanie z burmistrzem S?awomirem Kowalewskim w sprawie budowy obwodnicy zachodniej
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M?awy.

Projektowana droga ma by? drog? wojewódzk?, która po??czy ulic? Gdy?sk? (na wysoko?ci Wiaduktu
Mazurskiego) z nowo budowan? drog? krajow? nr 7.

W czwartek 6 maja br. w Urz?dzie Marsza?kowskim Województwa Mazowieckiego w Warszawie odby?o
si? spotkanie marsza?ka Adama Struzika z burmistrzem M?awy S?awomirem Kowalewskim. W
spotkaniu uczestniczyli równie? radny Konrad Wojnarowski oraz wicedyrektor Mazowieckiego Zarz?du
Dróg Wojewódzkich w Warszawie Katarzyna Lalak-Mierzejewska.

– To by?o bardzo dobre, merytoryczne i d?ugo oczekiwane przeze mnie spotkanie. Ciesz? si?, ?e
zosta?y uwzgl?dnione wszystkie wnioski Burmistrza Miasta M?awa o to, ?eby powsta?a pe?na
infrastruktura przy budowanej obwodnicy zachodniej naszego miasta – podsumowuje spotkanie burmistrz
S?awomir Kowalewski.

Marsza?ek zadeklarowa? budow? i sfinansowanie nieuwzgl?dnionych wcze?niej w koncepcji obwodnicy
ci?gów pieszo-rowerowych wraz z o?wietleniem, w??czenie obwodnicy w S7 tak?e przez ?cie?k?
rowerow? i chodnik, przebudow? wiaduktu oraz w??czenie ulicy Gdy?skiej w przebieg zachodniej
obwodnicy Miasta M?awa. – Pan marsza?ek nawet po wielu latach zna potrzeby naszego miasta.
Powo?uj?c si? na analizy ogólnopolskie, powiedzia?, ?e M?awa jest dynamicznie rozwijaj?cym si?
miastem – uzupe?nia burmistrz. Obie strony ustali?y, ?e obwodnica ??cz?ca bezpo?rednio dzielnic?
przemys?ow? M?awy z drog? krajow? S7 jest niezb?dna i strategiczna tak?e dla Mazowsza.

Na profilu facebookowym Marsza?ek Adam Struzik podsumowa? spotkanie: „W tej chwili trwaj? prace
projektowe. Ustalili?my, ?e oprócz po??czenia drogowego, niezb?dne b?dzie tak?e zbudowanie ci?gów
pieszo-rowerowych w obr?bie w?z?a Mod?a (M?awa Po?udnie). Zdecydowali?my, ?e podejmiemy
starania, by przyspieszy? prace projektowe, tak by mog?y one zako?czy? si? w I kwartale 2022 roku.
Zachodnia obwodnica M?awy ma niezwykle du?e znaczenie komunikacyjne w zwi?zku z przebiegiem
nowego odcinka trasy S7. Inwestycja po??czy te? z drog? S7 tereny przemys?owe M?awy, gdzie dzia?a
ju? kilkana?cie firm korea?skich, generuj?cych liczne miejsca pracy. Przewidywane wydatki wynios?
oko?o 150 mln z?otych. Jako Zarz?d Województwa zrobimy wszystko, by zabezpieczy? finansowanie tej
inwestycji w wieloletniej perspektywie finansowej”.
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